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Marszałek Sejmu RP 
Pani Ewa Kopacz 

Szanowna Pani Marszałek 

Wezwanie Pani Marszałek skierowane do Komitetu Inicjatywy Ustawodawczej Projektu 
Ustawy o ROD do uzupełnienia braków formalnych dotyczących skutków finansowych 
jakie może spowodować wejście w życie nowej ustawy o ROD budzi moje zdziwienie i 
zaniepokojenie. Zdziwieniem budzi również fakt ,że sformułowanie prawne dotyczące 
spraw finansowych zawartych w projekcie ustawy działkowej Solidarnej Polski 
nie zostały zakwestionowane przez Panią Marszałek, uznałam tę decyzje jako nie 
przychylną projektowi ustawy, który jest zgodne z postulatami i oczekiwaniami 
działkowców, sprawdza się w codziennym funkcjonowaniu ogrodów, za którym stoją 
tysiące obywateli. Mam nadzieję, że Pani Marszałek poprzez nową ustawę zaproponowaną 
przez działkowców, która da nam poczucie bezpieczeństwa, stabilności i pozwoli 
mieszkańcom wielu miast spokojnie uprawiać ogródek, rozwijać swoje hobby, odpoczywać. 
Głosując na Panią Marszałek nie spodziewałam się takiej reakcji, liczyłam, że pomoże 
nam działkowcom spokojnie żyć, jednak się pomyliłam. 
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